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Protokół z XXIV Sesji Rady Gminy Zaklików, z dnia 23. 07. 2012 r. 

Ad. 1.  

Przewodnicząca Rady Gminy, Ewa Czajka przywitała zebranych  stwierdziła, że w sesji bierze udział 14 

radnych, nieobecny  radny, to  D. Garbacz, następnie  przedstawiła porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Informacja dyrektora NZOZ w Zaklikowie na temat stanu opieki zdrowotnej na terenie Gminy . 

4. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy za okres między sesjami. 

5. Sprawozdanie Wójta za okres miedzy sesjami. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na 2012 rok;  

b) wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w 

zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

c) wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Zaklików.  

d) przystąpienia do sporządzenia II zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Zaklików;  

e) wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia przez Gminę Zaklików nieruchomości 

gruntowej nr 1345, o pow. 2,0691 ha, zabudowanej, położonej w Zaklikowie, stanowiącej 

boisko sportowe, będące własnością Klubu Sportowego „Sanna” z siedzibą w Zaklikowie;  

f) zmiany składu osobowego Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Regionalnego Rady Gminy 

Zaklików; 

g) zmiany składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych Rady Gminy 

Zaklików;  

h) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Zaklików  w roku 2012” ; 

7. Zapytania i interpelacje. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała, czy ktoś z obecnych ma propozycje do zmiany porządku obrad. 

Wójt zaproponował, by pkt 3 porządku przenieść w miejsce pkt 5. 
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Za zmianą porządku obrad radni zagłosowali jednogłośnie. Za przyjęciem porządku obrad wraz z 

poprawką radni zagłosowali jednogłośnie. 

Przyjęty porządek obrad XXIV Sesji Rady Gminy Zaklików. 

1.    Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

2.    Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

3.    Sprawozdanie Wójta za okres miedzy sesjami. 

4.    Informacja Przewodniczącej Rady Gminy za okres między sesjami. 

5.    Informacja dyrektora NZOZ w Zaklikowie na temat stanu opieki zdrowotnej na terenie Gminy . 

 

6.     Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)   zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na 2012 rok;  

b)  wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w 

zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

c)  wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Zaklików.  

d) przystąpienia do sporządzenia II zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Zaklików;  

e) wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia przez Gminę Zaklików nieruchomości 

gruntowej nr 1345, o pow. 2,0691 ha, zabudowanej, położonej w Zaklikowie, stanowiącej boisko 

sportowe, będące własnością Klubu Sportowego „Sanna” z siedzibą w Zaklikowie;  

f) zmiany składu osobowego Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Regionalnego Rady Gminy 

Zaklików; 

g) zmiany składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych Rady Gminy 

Zaklików;  

h) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Zaklików  w roku 2012” ; 

7.    Zapytania i interpelacje. 

8.    Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. 

Protokół  z XXIII  Sesji Rady Gminy przyjęty został jednogłośnie. 

Ad. 3. 
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Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała zebranych o: 

- wizycie delegacji Gminy i ZSO w Zaklikowie w Truskawcu na Ukrainie; 

- obecności na zakończeniu roku szkolnego w ZS w Zdziechowicach; 

- obecności na Jagodowym Festynie w Lipie; 

- obecności na uroczystości otwarcia rekonstrukcji przejścia granicznego w Lipie; 

- obecności na pikniku rodzinnym w Zdziechowicach; 

- piśmie Rady Rodziców Przedszkola w Lipie w sprawie oszczędności wynikłych z przeniesienia 

Przedszkola do budynku szkoły. 

Ad. 4. 

Sprawozdanie Wójta z okresu miedzy sesjami przekazane zostało radnym wraz z materiałami na 

sesję. Wójt uzupełnił sprawozdanie, informując o wizycie w Truskawcu na Ukrainie oraz remoncie 

parkietu na hali sportowej. Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy zapytał, dlaczego nikt z radnych 

nie brał udziału w wizycie. Wójt poinformował, że była to wizyta nieoficjalna, miała na celu 

rozpoczęcie współpracy szkół. Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy zaapelował też, by na stronie 

BIP umieszczać wszystkie przetargi. Kierownik Referatu Inwestycji, A. Łosek poinformowała, że 

wszystkie ogłoszenia o zamówieniach publicznych SA umieszczane na stronie na bieżąco. Radny M. 

Wróblewski zapytał, czy wykonany zostanie częściowy remont nawierzchni na ulicy Kwiatowej w 

Lipie. Wójt wyjaśnił, że będzie wkrótce wykonany. Radny P. Szwedo zapytał, czy będzie remontowana 

droga Zaklików- Radna Góra. Kierownik Referatu Usług Komunalnych poinformował, że do 15. 08. 

będą położone asfalty. Radny J. Gajowiak zapytał, o remont drogi do kaplicy na Radnej Górze. Wójt 

poinformował, że jeśli w budżecie będą wolne środki, przesunie je na drogi. Radna   M. Drzewi 

zwróciła uwagę, że na ul. Janowskiej w Lipie brakuje lamp. Wójt stwierdził, że zleci wykonanie 

dokumentacji. Przewodnicząca Rady Gminy, E. Czajka poprosiła, żeby  włączyć lampę naprzeciwko 

stadionu w Zdziechowicach. Radna B. Hołody zapytała, czy plac zabaw przy szkole w Lipie będzie 

gotowy na wrzesień.  Radny M. Mach zapytał, czy przedszkole w Lipie będzie działało od września w 

budynku szkoły, czy wszystko jest przygotowane na przyjęcie dzieci oraz czy jest zainstalowane 

odpowiednie wyposażenie kuchni. Dyrektor GZEAS, A. Koch poinformował, że opracowane zostało 

zapytanie ofertowe na zakup wyposażenia do kuchni, obecnie trwa malowanie, należy zrobić 

przegląd sprzętu i stwierdzić, jakie elementy wyposażenia nadają się jeszcze do eksploatacji. Radny 

M. Mach zapytał, czy Gmina zdąży na czas z uzyskaniem pozwoleń na użytkowanie od  SANEPIDU i 
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Straży Pożarnej. Radna B. Hołody zauważyła, że w przedszkolu podaje się dzieciom 3 posiłki, żywność 

będzie przewożona przez korytarz, większość sprzętu i zabawek jest do wymiany. Przewodnicząca 

Rady Gminy, E. Czajka zapytała, kto ustalił jakie wyposażenie ma być zakupione. Dyrektor GZEAS 

wyjaśnił, że są to ustalenia dyrektora szkoły. Radny M. Mach zauważył, że na drodze należącej do 

gminy Potok Wielki stoją nasze znaki.  Zapytał też, czy konieczne jest tak szczegółowe oznakowanie 

na drogach gminnych. Kierownik F. Ciesielski odpowiedział, że rodzaj oznakowania wynika z projektu 

organizacji ruchu i Gmina ma obowiązek oznakowania dróg w zgodzie z projektem. Radny M. Mach 

zapytał, czy ul. Kwiatowa będzie remontowana po przetargu. Kierownik F. Ciesielski wyjaśnił, że 

własnymi siłami wykona się korytowanie i podbudowę, przetarg będzie jedynie na położenie asfaltu. 

Radny M. Mach zapytał czy przetarg na remont grobli zalewu obejmuje tylko wykonawstwo, czy 

dokumentację i wykonawstwo. Wójt wyjaśnił, że przetarg ogłoszony jest zarówno na wykonanie 

dokumentacji jak i roboty budowlane. Podkreślił, że jest to trzeci przetarg i jeśli nie uda się wyłonić 

wykonawcy, zostanie on wyłoniony w trybie negocjacji.  Radny M. Mach zapytał, jakie są wyceny 

działek przeznaczonych do sprzedaży w Lipie. Wójt zobowiązała się udzielić informacji po przerwie. 

Radny M. Wróblewski zapytał, czy zmienił się poziom dofinansowania budowy kompleksu 

sportowego ORLIK. Wójt wyjaśnił, że nie, a zmiana do budżetu jest wynikiem przetargu i konieczności 

zabezpieczenia 70 tys. zł na budowę oraz środków na nadzór inwestorski. Radny R. Polański wyraził 

zdziwienie niemożnością usunięcia usterek na hali i remizie. Wskazał na środki prawne, jakie Gmina 

może podjąć, by dochodzić swoich praw. Poprosił o informację w tej sprawie na następną sesję. W 

kwestii zalewu zaproponował, by zmniejszyć jego głębokość od strony jazu, co spowoduje mniejszy 

nacisk wody na brzeg. Wójt potwierdził, że Gmina przewiduje takie rozwiązanie, podkreślił jednak, że 

ewentualne prace przy konserwacji dna zalewu przewiduje się dopiero na drugi etap przebudowy. W 

kwestii hali i remizy, Wójt poinformował, że wykonawcy dostali termin na usunięcie usterek. Radny K. 

Ziemiński zapytał, czy remont drogi w Goliszowcu będzie do ostatnich zabudowań, zapytał, czy Gmina 

może wystąpić do Zarządu Dróg o usuwanie wody.  

W tym momencie Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła 15 min. przerwy. 

Po przerwie, kierownik A. Łosek udzieliła informacji na temat ceny działek w Lipie przeznaczonych do 

przetargu. Jedna z nich zbyta została na 2300 zł, druga na 1500 zł. Poinformowała, że remont 

cząstkowy dróg w Lipie zakończył się, ul. Kwiatowa będzie wyremontowana do 16 sierpnia, reszta ulic 

do 3 września. W kwestii remontu w szkole, w związku z przeniesieniem przedszkola, wyjaśniła, że nie 

są potrzebne odbiory Straży Pożarnej i SANEPIDU. Zakres rzeczowy remontu ubytków na drogach 

gminnych został wykonany. Radny K. Ziemiński zapytał w imieniu rodziców, czy rozstrzygnięte zostały 

konkursy  na stanowisko dyrektorów zespołów szkół w Lipie i Zdziechowicach oraz, jakie są dalsze 
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prawne kroki i do kogo należą.  Przewodnicząca Rady Gminy, E. Czajka poinformowała, że była 

przewodniczącą Komisji Konkursowej i oba konkursy nie wyłoniły kandydata na dyrektora, 

przedstawiła decyzję Komisji Wójtowi, do którego kompetencji należy podjęcie dalszych działań. 

Radny M. Mach zapytał, kogo reprezentowała Przewodnicząca Rady w Komisji Konkursowej. 

Przewodnicząca Rady Gminy odpowiedziała, że reprezentowała Radę Gminy.  Radny M. Mach 

przypomniał, że przy przeprowadzaniu konkursu na stanowisko dyrektora ZSO w Zaklikowie 

poinformowano go, że zmieniło się zarządzenie Wójta w sprawie powołania Komisji Konkursowej i 

radni nie mogą być do niej powoływani, by uniknąć nacisków. Stwierdził że Rada Gminy powinna 

upoważnić przedstawiciela Rady Gminy do uczestnictwa w Komisji Konkursowej. Radny K. Ziemiński 

ponowił pytanie o dalsze kroki Wójta dotyczące powołania dyrektorów. Wójt poinformował, że ma 

prawo powołać pełniącego obowiązki dyrektora na okres 10 miesięcy, może także powołać 

dyrektorów na czas nie krótszy od jednego roku, aż do całej kadencji. Radny M. Mach po raz drugi 

stwierdził, że Przewodnicząca Rady Gminy powinna mieć upoważnienie od Rady Gminy do 

reprezentowania Rady w Komisji. Przewodnicząca Rady Gminy wyjaśniła, że w zarządzeniu była 

powołana jako przedstawiciel organu prowadzącego, czyli Wójta Gminy. Zastępca Wójta Gminy, J. 

Wołoszyn zacytowała zapis rozporządzenia, w myśl którego Wójt-organ prowadzący wyznacza 

Przewodniczącego Komisji Konkursowej.  Stwierdziła, że Przewodnicząca Rady Gminy była 

przedstawicielem Wójta. Radny M. Mach zapytał, jakim prawem Przewodnicząca Rady Gminy może 

być w Komisji przedstawicielem Wójta, czy jest zatrudniona w Urzędzie Gminy. Przewodnicząca Rady 

Gminy odpowiedziała, że nie jest pracownikiem Urzędu Gminy. Dyrektor ZSO w Zaklikowie, W. 

Plennikowski wyjaśnił, że osoby mające zasiadać w Komisji Konkursowej wyznacza organ prowadzący, 

którym jest Wójt Gminy, a Rada Gminy nie ma na to żadnego wpływu. Radny M. Mach powtórzył, że 

na sesji Rady Gminy podano informację, że radni nie mogą być członkami Komisji Konkursowej. 

Zaznaczył, że Przewodnicząca Rady Gminy będąc Przewodnicząca Komisji Konkursowej, jest także jej 

członkiem, a do tego potrzebne jest upoważnienie Rady Gminy. Zastępca Przewodniczącej Rady  

Gminy stwierdził, że do Komisji została powołana przez Wójta Ewa Czajka, jako obywatel Gminy, nie 

zaś Przewodnicząca Rady Gminy. Radny M. Mach zapytał, z czyjego ramienia w pracach Komisji 

uczestniczyła radna W. Przywara. Radna odpowiedziała, że była powołana do Komisji jako 

przedstawiciel Związku Nauczycielstwa Polskiego, do czego ma prawo, będąc przewodniczącą 

międzyzakładowej organizacji związkowej. Podkreśliła, że posiada wszystkie dokumenty dotyczące jej 

powołania do Komisji, wraz z protokołem z powołania przez organizację związkową.  Radny M. Mach 

stwierdził, że radna W. Przywara powinna wstrzymać się od pracy w Komisji w związku z konfliktem 

interesów. Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy, K. Oszust stwierdził, że taka interpretacja 

ogranicza prawa radnego. Radna W. Przywara odniosła się do tych wypowiedzi, stwierdzając, że 
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Konstytucja Rzeczypospolitej Polskiej nie zabrania kandydowania do Rady Gminy członkom związków 

zawodowych. Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy, K. Oszust powiedział, nietaktem byłoby, gdyby 

radny reprezentował Rade Gminy w pracach Komisji Konkursowej bez upoważnienia Rady Gminy. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy stwierdził, że obie radne nie były powołane do prac w Komisji 

jako przedstawiciele Rady Gminy. Radny K. Ziemiński zaproponował, by wstrzymać dyskusję w tym 

temacie. Za zakończeniem dyskusji głosowało 9 radnych, 5 było przeciw.  

Ad.5. 

Kierownik NZOZ w Zaklikowie, Ryszard Staniszewski poinformował, że lekarz pracujący w ośrodku 

zdrowia w Zdziechowicach przebywa na zwolnieniu, nie można więc zatrudnić na jego miejsce innego 

lekarza. Ośrodek zdrowia w Zaklikowie świadczy usługi dla pacjentów ze Zdziechowic. Radny P. 

Szwedo zauważył, że pacjenci muszą czekać trzy dni na dostanie się do ośrodka. Doktor Staniszewski, 

wyjaśnił, ze pacjenci w stanach nagłych są przyjmowani od razu, zaś pacjenci których stan zdrowia na 

to zezwala, przyjmowani są później. Zauważył, że ludzie  ze Zdziechowic nie są zaś przyzwyczajeni do 

sposobu w jaki pracuje ośrodek w Zaklikowie. Radna B. Hołody stwierdziła, że NZOZ podpisując 

umowę z NFZ ma określoną liczbę pacjentów na lekarza  i gdy lekarz jest na zwolnieniu  ma 

obowiązek szukania zastępstwa. Kierownik NZOZ stwierdził, że nie może szukać zastępstwa, dopóki 

doktor Ciesielski nie zadeklaruje, czy będzie pracował. Sołtys wsi Lipa, E. Łukasiewicz poinformowała, 

że w Lipie ten sam problem trwa już ponad rok. Stwierdziła, że obowiązkiem NZOZ jest zapewnienie 

mieszkańcom opieki medycznej. Przypomniała, że mieszkańcy Lipy czekają na odpowiedź doktora 

Staniszewskiego, co do sposobu rozwiązania problemu z dostępem do opieki medycznej.  Sołtys 

Zdziechowic Drugich, A. Czajka powiedział, że opieka zdrowotna w Zdziechowicach szwankuje od 

kilkunastu miesięcy,  w imieniu Rady Sołeckiej zaprosił doktora Staniszewskiego na zebranie wiejskie 

w Zdziechowicach w dniu 29. 07. Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy, K. Oszust zaproponował, 

żeby w ośrodku w Zdziechowicach był wprowadzony chociaż kilkugodzinny dyżur lekarza. Doktor 

Staniszewski podkreślił, że największym problemem w tej chwili jest niemożność dostania się do 

dokumentacji medycznej w ośrodku zdrowia w Zdziechowicach. Zastępca Przewodniczącej Rady 

Gminy, K. Oszust zapytał, dlaczego nie został o tym fakcie poinformowany Wójt Gminy, który 

powinien powiadomić Policje o uniemożliwieniu dostania się do lokalu będącego własnością Gminy. 

Doktor Staniszewski obiecał rozwiązać kwestię dostępności dokumentacji. Mieszkaniec Zdziechowic, 

A. Sieczkoś stwierdził, że w ośrodku w Zdziechowicach panuje monopol. Gmina inwestuje w ośrodek, 

a ośrodek nie pracuje. Sołtys Zdziechowic Drugich, A. Czajka podkreślił, że problem może sprawić w 

tej chwili nawet wydanie aktu zgonu. Sołtys Zaklikowa, J. Żelazny stwierdził, że w służbie zdrowia na 

terenie Gminy potrzebna jest konkurencja, dopiero wtedy poprawi się dostępność usług medycznych. 
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Radny M. Mach zapytał, jak przyjmowani są w ośrodku w Lipie niepełnosprawni. Doktor Staniszewski 

Odpowiedział, że jak na razie nikt nie wjechał do ośrodka wózkiem, gdyż drzwi otwierają się w złą 

stronę. 

Ad.6. 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)   zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na 2012 rok;  

Wójt Gminy zgłosił autopoprawkę, polegającą na zmniejszeniu w § 2 wydatków o 85 tys. zł. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu, 1 był przeciw. 

b)  wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w 

zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

Kierownik A. Łosek poinformowała, ze Gmina ma obowiązek podjęcia tej uchwały. Radny M. Mach 

zauważył, że Gmina będzie musiała zakupić sprzęt do monitorowania położenia wozu. 

Przewodnicząca Rady Gminy  zaproponowała, by projekt uchwały zdjąć z porządku obrad, jako, że 

wymaga on dalszych ustaleń i konsultacji. Za zmianą porządku obrad radni opowiedzieli się 

jednogłośnie. 

c)  wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Zaklików.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, uchwała podjęta została 

jednogłośnie. 

d) przystąpienia do sporządzenia II zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Zaklików;  

Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, radny M. Mach zapytał, czy projekt nie 

powinien być konsultowany z innymi organami. Kierownik A. Łosek wyjaśniła, że podjęcie uchwały 

jest krokiem inicjującym dalsze konsultacje i ustalenia. Uchwała podjęta została jednogłośnie; 

e) wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia przez Gminę Zaklików nieruchomości 

gruntowej nr 1345, o pow. 2,0691 ha, zabudowanej, położonej w Zaklikowie, stanowiącej boisko 

sportowe, będące własnością Klubu Sportowego „Sanna” z siedzibą w Zaklikowie;  
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Radny M. Mach zwrócił uwagę na niejasny tytuł uchwały. Zaproponował, by w tytule zastąpić zwrot 

„użyczenia przez Gminę Zaklików” na „użyczenie dla Gminy Zaklików”. Za poprawką głosowało 13 

radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

f) zmiany składu osobowego Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Regionalnego Rady Gminy 

Zaklików; 

Radny M. Mach zaproponował kandydaturę radnego R. Polańskiego. Radny R. Polański wyraził zgodę 

na kandydowanie. 

Radny E. Szymanowski zgłosił kandydaturę K. Oszusta, radny K. Oszust wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. Jednogłośnie zamknięto listę kandydatów. 

Za uzupełnieniem składu Komisji o radnego R. Polańskiego głosowało 7 radnych, 7 radnych było 

przeciw; 

Za uzupełnieniem składu Komisji o radnego K. Oszusta głosowało 6 radnych, 4 było przeciw, 2 

wstrzymało się od głosu, 1 nie brał udziału w głosowaniu. 

Za podjęciem uchwały  głosowało 8 radnych, przeciw był 1,  5 wstrzymało się od głosu. 

g) zmiany składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych Rady Gminy 

Zaklików;  

Radna M. Drzewi zgłosiła kandydaturę radnej B. Hołody, radna wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Lista została zamknięta jednogłośnie. Za uzupełnieniem składu Komisji o radną B. Hołody głosowało 

13 radnych, 1 wstrzymał się od głosu. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

h) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Zaklików  w roku 2012” ; 

Radny M. Mach zgłosił poprawkę polegającą na zamianie zapisów o obligatoryjnej kastracji i 

sterylizacji, na zapisy o kastracji i sterylizacji. Ma to na celu wyeliminowanie sytuacji, gdy rasowe 

zwierzę, które się zgubi, zostanie wysterylizowane. Poprawka została przyjęta  jednogłośnie. 

Uchwała podjęta została jednogłośnie. 
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Ad.7. 

Radny M. Wróblewski zwrócił uwagę, że zarządzenia Wójta powinny ukazywać się na bieżąco w BIP. 

Zastępca Wójta poinformowała, ze są one aktualizowane na bieżąco. Radny P. Szwedo zapytał, co 

było powodem, że D. Toczyski nie został ponownie wybrany na dyrektora szkoły. Przewodnicząca 

Rady Gminy poinformowała, że każdy z członków Komisji Konkursowej podpisał zobowiązanie do 

nieudzielania informacji na temat prac Komisji. Radny P. Szwedo złożył na ręce Wójta listę 450 

podpisów osób popierających kandydaturę D. Toczyskiego na dyrektora ZS w Zdziechowicach. Radny 

J. Gajowiak poprosił o remont zjazdu z drogi koło Pokwapisza.  Radny P. Szwedo zaapelował, żeby 

Urząd nie odsyłał ludzi do radnych, jako osób, które są winne temu, że nie ma pieniędzy w budżecie. 

Radny E. Szymanowski zwrócił uwagę na nienależyte wykonanie remontu ubytków na drodze 

Antoniówka- Karkówka. Radna W. Przywara poparła radnego P. Szwedo, informując, że w wielu 

sprawach, które powinny być załatwione przez Urząd, ludzie są odsyłani do radnych. Tak dzieje się w 

przypadku pracowników obsługi w szkołach, których dyrektorzy szkół informują, ze przyznanie im 

podwyżek leży w gestii Rady Gminy. Dyrektor ZSO w Zaklikowie, W. Plennikowski stwierdził, że jeśli 

Rada Gminy zapewni mu środki, może dać podwyżki pracownikom obsługi. Radny A. Grzyb zapytał, 

jakie są zarobki pracowników obsługi w szkołach. Uzyskał informację, że pensja sprzątaczki to 1225 zł, 

dodatek za wysługę oraz premia. Przy pomocy premii bilansuje się zarobki do poziomu zapewnionego 

w przepisach. Radna W. Przywara przypomniała, że w 2009 r., były ustalenia z dyrektorami dotyczące 

wyrównywania zarobków w poszczególnych placówkach. Przewodnicząca Rady Gminy 

zaproponowała, by sprawę tę poruszyć na spotkaniu Wójta z dyrektorami szkół oraz Komisją Oświaty. 

Radny K. Ziemiński zapytał, czy związki zawodowe reprezentują tylko nauczycieli, czy też 

pracowników niepedagogicznych. Radny M. Wróblewski zapytał, kiedy będzie przeniesione 

przedszkole do ZS w Lipie. Wójt poinformował, że w ciągu kilku tygodni pomieszczenia powinny być 

gotowe. Radny M. Wróblewski zapytał, czy planuje się nadal połączenie przedszkola w Zaklikowie z 

ZSO. Wójt stwierdził, że nie wyklucza takiego rozwiązania. Zastępca Przewodniczącej Rady  Gminy, K. 

Oszust stwierdził, że takie stawianie sprawy, to cios poniżej pasa, niekoniecznie w Zaklikowie muszą 

być przeprowadzone działania takie, jak w innych placówkach. Radna W. Przywara poinformowała, że 

ilość dzieci w przedszkolu w Zaklikowie przemawia za tym, by przedszkola nie włączać do szkoły. 

Wyjaśniła, że specyfika pracy z dziećmi przedszkolnymi jest odmienna od pracy z młodzieżą szkolną. 

Radny M. Mach zapytał, czy to prawda, że będzie autobus, który będzie dowoził młodzież do liceum. 

Dyrektor ZSO, W. Plennikowski wyjaśnił, że w ramach własnych środków uruchomione zostanie 

połączenie, gdyż nie będzie kursu realizowanego przez PKS – do Ireny i Łążku. Radny M. Mach 

przypomniał, że od dwóch lat zabiega o zatrudnienie na pół roku  instruktora na boisko przy szkole w 
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Lipie. Przestrzegł, że działania podejmowane w ZSO przez związki zawodowe , doprowadzą do 

upadku liceum. Radna W. Przywara podziękowała radnemu za przypomnienie jaką rolę mają spełniać 

związki zawodowe, stwierdziła też, że szukanie oszczędności w oświacie jest nie na miejscu. Zastępca 

Przewodniczącej Rady Gminy, K. Oszust stwierdził, że należy zastanowić się nad rozwiązaniem 

problemu pracowników niepedagogicznych w szkołach. Przypomniał, że działania rekrutacyjne na 

terenie gmin ościennych mają uratować nasze liceum, pochwalił dyrektora za dobra pracę. Radny R. 

Polański zaapelował o remont ulicy Zaśluzie, poinformował, że zgodnie z obietnicą wykonał 30 m 

chodnika dla niepełnosprawnego mieszkańca Zaklikowa. Radny A. Grzyb zapytał, czy w związku z 

wydzierżawieniem stadionu nie zmienią się zasady finansowania klubu sportowego SANNA. Wójt 

odpowiedział, że zasady finansowania pozostają bez zmian. Radny M. Mach zaproponował, by 

Komisja Oświaty przygotowała raport o stanie oświaty i przedstawiła go radnym. Następnie 

przedstawione zostały wyniki egzaminów po szkole podstawowej i gimnazjum w poszczególnych 

placówkach. Wójt poinformował, że zamierza przygotować materiały na sesję Rady Gminy, która 

będzie poświęcona oświacie. Sołtys Zaklikowa, J. Żelazny zapytał, czy w Gminie jest osoba 

odpowiedzialna za przeprowadzanie przetargów. Stwierdził, że ulica Kwiatowa jest wykorzystywana 

do wywozu drzewa z lasu, zwrócił uwagę na chwasty w zbiorniku zalewu, poinformował, że część 

mieszkańców ulicy Belkowszczyzna zajęło część pasa drogowego. Zastępca Przewodniczącej Rady 

Gminy, K. Oszust zwrócił uwagę, że koszenie poboczy dróg gminnych jest obowiązkiem Gminy. Sołtys 

Łysakowa, S. Małek poprosił o wycięcie krzaków na skrzyżowaniu, sołtys Karkówki, M. Kulpa 

apelowała o szybsze działania w sprawie wykupienia części działki przy zakręcie drogi. Kierownik 

referatu usług komunalnych poinformował, że do końca wakacji będą gotowe ławki w Szelinie. Sołtys 

Zaklikowa, J. Żelazny zapytał, kiedy będzie na sesji uchwała w sprawie sprzedaży „ścionek”. Zastępca 

Przewodniczącej Rady Gminy, K. Oszust zaproponował, by nie sprzedawać części działki przedszkola i 

wybudować tam miasteczko rowerowe. Kierownik referatu inwestycji odpowiedziała, że kiedy 

sprawy „ścionek” zostaną uregulowane w księgach wieczystych, będzie przygotowany projekt 

uchwały dot. ich sprzedaży. Sołtys Starych Baraków, L. Kawęcki zwrócił uwagę na ciągłą nieobecność 

na sesjach radnego D. Garbacza. Zaproponował, by radny złożył rezygnację, gdyż właściwie nie 

sprawuje już mandatu od dłuższego czasu. Sołtys Nowych Baraków, J. Bodnar powiedział, że nie ma 

zastrzeżeń do pracy radnego. Sołtys Łążka, R. Szubiga zaapelował o remont budynku byłej szkoły w 

Łążku. Mieszkaniec Zdziechowic Drugich, A. Sieczkoś prosił o przyśpieszenie prac przy remoncie drogi 

w Szelinie, zaapelował też o powołanie D. Toczyskiego na stanowisko dyrektora ZS w Zdziechowicach. 

Radna W. Przywara stwierdziła, że są duże naciski na członków Komisji Konkursowej, mające na celu 

poznanie szczegółów prac Komisji. Przewodnicząca Rady Gminy, E. Czajka stwierdziła, że członkowie 
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Komisji poddawani są różnego rodzaju naciskom. Radny M. Mach podziękował Wójtowi i Radzie, w 

imieniu Nadleśnictwa za remont drogi od Myszakówki do Gielni. 

Ad. 8. 

Przewodnicząca Rady Gminy E. Czajka -  wobec wyczerpania porządku obrad zamknęła obrady XXII 

Sesji Rady Gminy Zaklików. 

 

Protokolant      Przewodnicząca Rady Gminy 

T. Paleń      Ewa Czajka 

  

 


